







The Institute for Innovation, Translation and Policy Research (ITPR) of Hong Kong Baptist University (HKBU) is committed to driving innovations, research and development (R&D), technology translation, and applications to enable HKBU to respond to emerging challenges and opportunities globally, nationally, as well as those under the aegis of the Hong Kong SAR Government's top policy priority on innovation and technology development. We strive to bridge the gap in technology readiness between HKBU innovations and industry applications for the well-being of the society.

ITPR comprises three sections - Innovation and Entrepreneurship, Technology Translation, and Policy Research - each being instrumental in fostering a vibrant ecosystem at HKBU conducive to technology translation and collaborations. The all-round business development, scientific, and policy research support will anchor HKBU's robust and sustainable development.

创新、转化及政策研究院(ITPR)致力推动创新、研发、技术转化和应用,在香港特别行政区政府创新科技发展的重点政策支持下,使香港浸会大学(浸大)能够应对国家以至全球出现的挑战和机遇。我们致力弥合学术创新和行业应用之间的技术成熟度差距,令浸大的创新科技得以造福社会。ITPR由创新与创业、技术转化和政策研究三个部分组成,务求在浸大建立一个提供全面支持技术转化和合作的生态系统,在业务拓展、科学和政策研究等领域促进浸大的可持续发展。





OUR VISION

To support HKBU in pioneering innovation, technology translation, and innovation policy development.

OUR MISSION

To drive strategic alliances, collaborations, multidisciplinary research and development and their applications in the global community.

我们的愿景

支持浸大成为开拓创新、技术转化和 创新政策发展的先驱。



我们的使命

推进策略联盟、合作,以及跨学科的研究、开发和全球的应用。

The Innovation and Entrepreneurship Section formulates the overall roadmap of innovation, strategic alliance, and technology development at HKBU to promote effective translation and knowledge transfer of discoveries to generate social, economic and cultural impacts.

We advance HKBU's innovation capacity and enhance up-to mid-stream research and technology development capabilities through establishing collaborative platforms, engaging stakeholders, facilitating high-impact innovation and multidisciplinary R&D, as well as supporting entrepreneurship and implementing relevant initiatives.

INNOVATION AND ENTREPRENEURSHIP

ACCELERATING
TECHNOLOGY TRANSLATION

创新与创业

加速技术转化

创新与创业团队通过制定浸大创新、策略联盟和技术发展的路线图,以实践创新发明的技术转化和知识转移,为社会、经济和文化带来正面的影响。 我们通过建立合作平台、鼓励不同持份者参与、促进具高影响力的创新和跨领域研发、以及支持创新和创业等方向,以加强浸大的中上游研究和技术开发能力,并激发创新潜能。



The Technology Translation Section provides research infrastructure and ecosystem to anchor HKBU's translational research, allowing for the scientific developments necessary to boost the success rate of HKBU innovations and entrepreneurship. It provides resources to support technology development and demonstration, while at the same time serves as a training hub to nurture the future generation of STEAM (science, technology, engineering, arts and mathematics) graduates and equip them with the necessary skill-set and know-how of actual translation work.

TECHNOLOGY TRANSLATION

ANCHORING
TECHNOLOGY APPLICATION



技术转化

支援技术应用

技术转化团队提供进行研究的基础设施和生态系统,以支援浸大的研究转化,促进科技发展,成就浸大的创新发展和创业。除了为技术开发和示范提供资源,亦是新一代STEAM(科学、技术、工程、艺术和数学)毕业生的培训中心,为实践技术转化的必须技能做好准备。

The Policy Research Section carries the mission of driving economic and social developments through innovation. It shall act as the think tank for innovation policy research in support of the Government's policy priority on innovation and technology hub development, particularly in the context of the Greater Bay Area under the auspices of the National 14th Five-Year Plan. We will devise strategies to garner external funding to support research infrastructure and technology development at HKBU.

POLICY RESEARCH

Driving Economic and Social Development through Innovation









政策研究

以创新驱动经济和社会发展

政策研究团队肩负著以创新驱动经济和社会 发展的使命,作为浸大创新政策研究的智囊 团,支持政府的创新科技发展策略,特别是配合国家十四五规划下粤港澳大湾区国际科技创新中心的建设。我们会制定策略以积极 争取校外资助,以支持浸大的研究设施和技术发展。





CONTACT US 联络我们

Institute for Innovation, Translation and Policy Research (ITPR), Hong Kong Baptist University 香港浸会大学创新、转化及政策研究院

◎ Room 1301-1302, 13/F Academic and Administration Building, 15 Bapist University Road, Kowloon Tong, Hong Kong 香港九龙塘浸会大学道15号教学及行政大楼 (AAB) 13楼1301-1302室



ITPR Website



@hkbuitpr



浸大科创



@hkbuitpr